



Protokoll 20100502

Protokoll fört vid Styrelsemöte 10-05-02 kl 19:00 SKYPE

Deltagare: SM3SZW Sven-Henrik, SM3FVG Holger, SM3GHN Jan-Bertil, SA3AZK Micke, SA3BDM Ove, SA3ARC Magnus, SA3BEN Micke.

§ 1. Mötets öppnande

§ 2. Val av justeringsman: SM3GHN valdes till justerare.

§ 3. Föregående mötesprotokoll: Lägg till handlingarna.

§ 4. Rapporter:

- i. Ekonomi
Bank 29600:-, Postgiro 27200:-, Kassa 700:-.
- ii. Torpet:
Kopplingar och slang för reparation av vatten införskaffas.
HF-steget är trasigt igen. QSK körs trots förbud?
Contest 22-23/5
- iii. Repeater:
Renovering av R6. Plan och pris för detta.
R5 är QRT?
- iv. Samband:
Nästa rally: Jämtrallyt 7:e Juli, Operatörer behövs.

§ 5 Beslut i s m rapporter:

Holger åtar sig att införskaffa behövliga delar för att reparera vattnet.
Förbudsskylt tillverkas för att fästa på utsidan av HF-steg. Jan-Bertil åtar sig att kolla på steget efter att ha tagit kontakt med Christian SA3AYF för tips om fel.
SA3BEN Micke och SA3ARC utformar en plan och kollar pris för reparation av R6:an.
Jan-Bertil kontaktar sin kontaktperson på Skistar i Åre för info om R5:an och hur vi eventuellt tar oss dit nu när kabinbanan är stängd.

§ 6 Jamti 6/6

SM3LVB Kent ordnar APRS, SA3AZK ordnar PSK. Personal för telegrafi och HF? Mer planering behövs. Tröjor med JRA logga införskaffas till deltagande personal om det kan ske till en rimlig kostnad.



- § 7 **Redovisningsprogram:**
Nytt redovisningsprogram införskaffas omgående. Klart inom 14 dagar.
- § 8 **Organisationsnummer:**
SM3SZW Sven-Henrik ordnar detta.
- § 10 **Portabeltest 16/5:**
Klubben anordnar deltagande om intresse finns bland medlemmar.
Intresseanmälningar tas upp på nästa månadsmöte.
- § 11 **Inventering JRA/FRO material:**
SM3SZW tar kontakt med FRO för att slutföra den påbörjade inventeringen.
- § 12 **Städdag Torpet samt inventering sambandsmaterial:**
29/5 kl 10:00
- § 13 **Mast SI9AM:**
Portabelmast komplett med beslag lånas ut till SI9AM på obestämd framtid.
- § 14 **Nästa styrelsemöte:**
6/6 Torpet, Tid meddelas senare.
- § 15 **Mötet avslutas**
Ordföranden tackar för visat intresse.

Vid protokollet

Justerare

Mikael Wejsling

Jan-Bertil Karlsson